
 

 

 
                  Politiska Kommittèn 
 

Rådslaget 
                  
 
Vi behöver göra de industritekniska utbildningarna så attraktiva att de unga söker sig till 
dem.  
Även vuxenutbildningen behöver komma igång så att de unga som valt fel tidigare får en 
chans att omskola sig. 
 
Vi behöver en satsning på infrastrukturen så att industrins varor kommer snabbt fram till 
och från hamnen i Göteborg vilket är livsnerven för exportindustrin i vår region.  
 
Därför är satsningar så som dubbelspår för järnvägen från Borlänge till Göteborg av 
största vikt för vår region.  
 
Motorvägsstandard för hela E 20, sträckningen Örebro och Göteborg. 
Men det får inte ske på bekostnad av övriga tåg och vägnätssatsningar i regionen. 
 
Det behövs även satsningar på innovations och industriellt utvecklingsarbete så att 
regionens, små och medelstora, företag kan utvecklas och hänga med i den nya tidens 
klimatsmarta industriutveckling, det är här framtidens arbete kommer att finnas.  
Vi ska inte bara vara med på tåget utan vi ska Köra det! 
 
 
 

Industrin är loket som drar välfärden 
 

 


